



## Protokoll sektionsmöte VTM 2016-04-05

|                 |                     |   |
|-----------------|---------------------|---|
| <b>Närvaro:</b> | David Larsson       | Talman                                  |
|                 | Robin Timan         | Propagandamästare, tillika Sekreterare  |
|                 | Martin Johansson    | Ordförande t.o.m §29 igen fr.o.m §32    |
|                 | Anna Lissborg       | Källarmästare                           |
|                 | David Norrestam     | Överphös t.o.m §22                      |
|                 | Amelia Andersson    | Studierådsordförande                    |
|                 | Sara Lindgren       | Programmästare                          |
|                 | Nick Persson        | Cafémästare                             |
|                 | Måns Ansgariusson   | Sexmästare fr.o.m §26.1 t.o.m §27       |
|                 | Ludvig Eriksson     | Skattmästare                            |
|                 | Marcus Liljenberg   | Näringslivsansvarig                     |
|                 | Carl Nilsson Nyman  | Revisor                                 |
|                 | Fredrik Åkerberg    | Revisor fr.o.m 25                       |
|                 | Oskar Hansson       |   |
|                 | Lars Gustafsson     |   |
|                 | Martin Bergman      |   |
|                 | Axel Isberg         |   |
|                 | Rasmus Göransson    |   |
|                 | Ludvig Åkesson      |   |
|                 | Therese Magnusson   | t.o.m §33                               |
|                 | Timmy Larsson       |   |
|                 | Jashar Vahid        |   |
|                 | Josefine Myllenberg | t.o.m §32                               |
|                 | Lia Karida          | t.o.m §30 fr.o.m §26.1                  |
|                 | Ella Eriksson       | t.o.m §25                               |
|                 | Victor Winberg      |   |
|                 | Anton Göransson     | t.o.m §21                               |
|                 | Sebastian Hegardt   | t.o.m §10                               |
|                 | Sonja Kenari        | t.o.m §30                               |
|                 | Oscar Sigurdsson    |   |
|                 | Oscar Rydh          |   |
|                 | Mikael Jarfors      |   |
|                 | Joel Klint          | t.o.m §10 igen fr.o.m §25 t.o.m §33     |
|                 | Elin Hanstorp       | t.o.m §33                               |
|                 | Christopher Nilsson | t.o.m §27                               |
|                 | Axel Peterson       |   |
|                 | Louise Hauzenberger | t.o.m §24                               |
|                 | Jesper Grahm        |   |
|                 | Povel Larsson       |   |
|                 | Niklas Bruce        | t.o.m §27                               |
|                 | Paula Roth          | t.o.m §12 igen fr.o.m §21 och t.o.m §32 |
|                 | Axel Wihlborg       | t.o.m §32                               |
|                 | Ossian Gewert       |   |
|                 | Lukas Brandt Brune  | t.o.m §12                               |
|                 | Alexander Arcombe   | t.o.m §32                               |
|                 | Hanna Lindwall      | t.o.m §21                               |



|                  |                                   |
|------------------|-----------------------------------|
| Nicolas Salas    | t.o.m §9 igen fr.o.m delar av §33 |
| Axel Rosén       |                                   |
| Viktor Attoff    |                                   |
| Mattias Eklund   | fr.o.m §13 t.o.m §25              |
| Niklas Karlsson  |                                   |
| Peter Seimar     | fr.o.m §9                         |
| Simon Gustafsson | t.o.m §33                         |
| Lisa Claesson    |                                   |
| Lasse Heeman     |                                   |
| Henrik Olsson    |                                   |
| Max Lindblom     | fr.o.m §26.1                      |
| Anton Gudjonsson |                                   |
| Elin Sakurai     | t.o.m §33                         |

- §1 TFMÖ Talman David Larsson förklarade mötet öppnat kl 17:11.
- §2 Tid och sätt Mötet **beslöt** att godkänna tid och sätt.
- §3 Adjungeringar Mötet **beslöt** att adjungera:
- Oskar Hansson
- §4 Val av två justeringspersoner Mötet **beslöt** att välja Lars Gustafsson och Martin Johansson till justeringspersoner.
- §5 Tid för justering av protokoll Mötet **beslöt** att sätta tid för justering till 10 dagar enligt stadgar och reglemente som säger.
- §6 Val av två rösträknare Mötet **beslöt** att välja Lars Gustafsson och Martin Johansson till rösträknare.
- §7 Föredragningslista Mötet **beslöt** att godkänna föredragningslistan med tilläggen:
- §26.1 Interpellation: Sexmästaren
  - §26.2 Interpellation: Styrelsen
  - §26.3 Interpellation: Revisorerna
  - §26.4 Interpellation: Sexmästare
  - §32.1 Motion: Pengar till märken
  - §10.1 Konkretisering av verksamhetsplan
- Samt att valberedningens förslag valdes att tas upp trots att de kommit in som sen handling.
- Nicolas Salas reserverade sig mot beslutet att ta upp sena handlingar.
- §8 Föregående mötes protokoll Inga protokoll godkändes.



- §9 Meddelanden
- Sara Lindgren meddelade att det är paintball på lördag och det kommer säljas biljetter på lunchen under veckan.
- Marcus Liljenberg meddelade att det är case-kväll med Accenture den 13/5 och uppmanade närvarande att anmäla sig.
- Elin Sakurai meddelade att hon vill att panten ska läggas i sop-säckar.
- Oskar Hansson meddelade att det är ett uppkommande val på kåren där vakanta poster ska tillsättas.
- Nicolas Salas lämnade lokalen.
- Peter Seimar kom in i lokalen.
- Amelia Andersson meddelade om mötesformalia som ska postas i FB-gruppen för mötet samt att det är dags att nominera till Gyl-lene Pekpinnen.
- Hanna Lindwall meddelade att anmälan till tandem ligger up-pe.
- §10 Rapport från styrelsen Martin Johansson presenterade rapporten.
- Sebastian Hegardt och Joel Klint lämnade lokalen.
- §10.1 Konkretisering av verksamhetsplan Martin Johansson informerade att han ej varit medveten om detta då protokoll ej funnits.
- Lars Gustafsson yrkade skriftligt på att styrelsen ska inkomma med en konkretisering av verksamhetsplanen innan sommar-lovet som sedan skall klubbas på nästkommande sektionmöte.
- Mötet **beslöt** att bifalla yrkandet.
- §11 Sektionens ekonomiska status Skattnästare Ludvig Eriksson presenterade sektionens ekonomiska status.
- §12 Verksamhetsberättelse 2013 Louise Hauzenberger tillsammans med skattnästarna för 2015 och 2016 yrkade på att Per Ahlbom ska göra klart så att utgående summor matchar ingående 2014 men att alla kostnader/intäkter ser ut som de gör idag. Detta för att snabba på processen. .
- Mötet **beslöt** att bifalla yrkandet.
- Paula Roth lämnade lokalen.



- Lukas Brandt Brune lämnade lokalen.
- §13 Revisionsberättelse 2013 Ej klar. David Larsson föreslog att bordlägga §12 t.o.m §20 till nästa möte.
- Mötet **beslöt** att bifalla.
- Mattias Eklund kom in i lokalen.
- §12-20 Verksamhets- och revisionsberättelser Mötet **beslöt** att bordlägga dessa punkter till nästa möte.
- §21 Proposition: iZettle Anton Göransson lämnade lokalen.
- Paula Roth kom in i lokalen.
- Martin Johansson presenterade propositionen.
- Axel Isberg tillade att det underlättar med två system även på mindre pubar.
- Lars Gustafsson informerade att han gärna hade sett att propositionen var mer specificerad kring vad som ska köpas in.
- Lasse Heeman frågade vilka delar som kostar vad. Martin svarade.
- Martin Bergman frågade om alla delar behöver köpas in. Ludvig Eriksson svarade att vissa saker kan eventuellt dras ner.
- Mikael Jarfors frågade om skal eller liknande ska köpas in. Martin svarade att det är tanken.
- Hanna Lindwall frågade om man verkligen måste ha en iPad. Martin svarade att det faktiskt är det billigaste alternativet.
- Mötet diskuterade.
- Carl Nilsson Nyman skickade in ett ändringsyrkande på att styrelsen ska skriva en ny proposition som är mer specifik.
- David Larsson föreslog att styrelsen ska lämna in ett ändringsyrkande med mer specifika uppgifter och att frågan skjuts upp.
- Mötet **beslöt** att flytta propositionen till slutet av motionerna.
- Gick tillbaka hit från §32.1.



Martin Johansson presenterade styrelsens ändringsyrkande som bestod av två förslag, ena med en budget på 10.000 kr och den andra med en budget på 5500 kr.

Lars Gustafsson frågade om hur lång leveranstid det är. Martin Johansson svarade 1-2 veckor.

Carl Nilsson Nyman frågade sexet om det är nödvändigt med det nyare alternativet. Måns Ansgariusson svarade att det billigare alternativet går bra.

Mötet diskuterade.

Elin Sakurai föreslog på att mötet beslutar om en budget som sen styrelsen får disponera efter eget bevåg.

Mötet **beslöt** att ge en budget på 5500 kr.

Hanna Lindwall lämnade lokalen.

§22 Proposition: Inköp av Kamera Martin Johansson yrkade på att flytta propositionen till efter motionerna.

Mötet **beslöt** att bifalla.

Mötet **beslöt** att behandla punkten igen.

Ludvig Eriksson skickade in ett ändringsyrkande som inkluderade specifika uppgifter på kostnaden för kameran samt dess tänkta tillbehör.

David Norrestam lämnade lokalen.

Lars Gustafsson undrade varför en sån dyr kamera. Robin Timan svarade att styrelsen ansåg att det var värt pengarna.

Rasmus Göransson frågade om livslängd för kameran. Robin Timan svarade att en kamera håller länge om den sköts bra.

Ludvig Åkesson frågade om vilka som är tänkta att använda den. Robin Timan svarade att det är främst fotograferna som ska använda den.

Lars Gustafsson skickade in ett ändringsyrkande på att återremittera motionen och inkludera en försäkring.

Mötet diskuterade.



- Mötet **beslöt** att bifalla yrkandet angående återremittering.
- §23 Proposition: Justering av budget för inventarie Martin Johansson presenterade propositionen.
- Lars Gustafsson frågade vad som eventuellt hade köpts in om vi hade haft denna budget tidigare. Martin svarade med några exempel.
- Rasmus Göransson frågade vad vi ska lägga pengarna på. Anna Lissborg svarade att det är till allmännyttiga pengar för oförutsedda saker som kan dyka upp.
- David Larsson informerade om ett fondsystem med öronmärkta pengar för dessa ändamål.
- Mötet diskuterade.
- Lars Gustafsson skickade in ett ändringsyrkande att sänka justeringen ner till 10.000 kr.
- Mötet **beslöt** att bifalla det framvaskade förslaget med ändringsyrkandet.
- §24 Proposition: Uppfräschning av styrelserummet Martin Johansson presenterade propositionen.
- Mattias Eklund tyckte att 15.000 kr kändes mycket, han frågade därför vad mer specifikt som ska köpas in. Martin svarade en ny soffa och ett höj- och sänkbart bord.
- Carl Nilsson Nyman frågade varför styrelsen inte specificerar mer. Martin svarade att det är för att de är dåliga.
- Carl Nilsson Nyman frågade om styrelsen kommer respektera styrelserummet mer om propositionen går igenom. Martin svarade att han hoppas och tror det.
- Mötet diskuterade.
- Lars Gustafsson skickade in ett ändringsyrkande på att återremittera propositionen.
- Lisa Claesson skickade in ett ändringsyrkande men jämkade sig med Lars yrkande.
- Mötet **beslöt** att bifalla yrkandet om återremittering.
- Louise Hauzenberger lämnade lokalen.



- §25 Proposition: Vi tycker om vår inspektor
- Martin Johansson presenterade propositionen.
- Fredrik Åkerberg och Joel Klint kom in i lokalen.
- Ella Eriksson lämnade lokalen.
- Lars Gustafsson skickade in ett ändringsyrkande att formuleringen av vem som ska kunna väljas till inspektor ändras till: "Inspektorn väljs, med kvalificerad majoritet, av sektionmöte för en tid på två år. Inspektorn ska väljas bland de anställda vid Lunds Tekniska Högskola som uppvisar vilja att främja Datatekniksektionens verksamhet samt dess medlemmars studietid."
- Mötet diskuterade.
- Mötet **beslöt** att bifalla det framvaskade förslaget med ändringsyrkandet.
- §26 Proposition: Subventionering av nollegasque
- Martin Johansson presenterade propositionen.
- Lasse Heeman frågade om många nollor sagt att det var dyrt. Martin Johansson svarade att det subventionerats genom stabens budget.
- Mikael Jarfors frågade hur mycket gasquen kostar totalt. Martin Johansson svarade ca 60.000 kr.
- Henrik Olsson frågade hur stor subventioneringen var förra året. Martin Johansson svarade 30.001 kr.
- Mötet diskuterade.
- Lars Gustafsson skickade in ett tilläggsyrkande på att Överphös ska utvärdera vad denna budgetpost gjorde för sektionens nollor och hur den påverkade biljettpriset, samt att presentera utvärderingen i samband styrelsens budgetförslag för kalenderåret 2017.
- Mötet **beslöt** att bifalla det framvaskade förslaget med ändringsyrkandet.
- §26.1 Interpellation: Sexmästaren
- Måns Ansgariusson, Max Lindblom och Lia Karida kom in i lokalen.
- David Larsson läste upp interpellationen.
- Måns Ansgariusson presenterade sitt svar.
- Mötet diskuterade städning av köket i iDét.



Carl Nilsson Nyman yrkade på att ålägga styrelsen att ta fram ett beslut gällande städning av köket.

Mötet **beslöt** att avslå yrkandet.

§26.2 Interpellation:  
Styrelsen

David Larsson läste upp interpellationen.

Martin Johansson presenterade styrelsens svar.

§26.3 Interpellation:  
Revisorerna

David Larsson läste upp interpellationen.

Carl Nilsson Nyman och Fredrik Åkerberg presenterade sitt svar.

Måns Ansgariusson lämnade lokalen.

§27 Proposition: Revisorer Sara Lindgren presenterade propositionen.

Elin Sakurai frågade om punkterna gäller specifikt för en ideell förening. Sara Lindgren svarade att det var det närmaste hon hade hittat.

Lars Gustafsson frågade hur det påverkar nuvarande revisorer. Sara Lindgren svarade att det inte borde påverka dem.

Viktor Attoff frågade hur sambo definieras. Elin Sakurai svarade att det är två personer skrivna på samma adress.

Ludvig Eriksson skickade in ett ändringsyrkande om att formulera om "sambo" till "partner".

Mattias Eklund skickade in ett ändringsyrkande om att formulera om sista att-satsen från "ska" till "bör".

Mötet diskuterade.

Mötet **beslöt** att bifalla de tre första att-satserna i klump.

Mötet **beslöt** att avslå Ludvig Erikssons ändringsyrkande.

Mötet **beslöt** att bifalla det framvaskade förslaget med Mattias Eklunds ändringsyrkande.

Christopher Nilsson och Niklas Bruce lämnade lokalen.

§28 Andra läsningen: Fria  
föreningar

Amelia Andersson presenterade motionen.

Lars Gustafsson frågade hur styrelsen anser att det påverkar D-chip. Amelia Andersson svarade att hon är osäker men att det kommer påverka.





Ludvig Åkesson frågade vad det handlar om rent allmänt. Amelia tillsammans med David informerade om bakgrunden till motionen.

Sara Lindgren informerade att det inte är från hela styrelsen då vissa har reserverat sig mot det.

Hanna Lindwall informerade att om det går igenom så motverkar det lite D-chips syfte.

Mötet höll en längre diskussion angående hur detta påverkar D-chip samt hur dess uteslutande av killar motverkar jämställdhet eller inte.

Anna Lissborg yrkade på streck i debatten.

Mötet **beslöt** att dra streck i debatten.

Mötet **beslöt** att bifalla motionen i sin helhet efter öppen votering.

§29 Andra läsningen:  
Sektionsmötets  
beslutsförhet

Martin Johansson lämnade lokalen.

Mötet **beslöt** att behandla den här punkten efter §26.

Lars Gustafsson presenterade motionen då motionären inte hade möjlighet.

Mötet **beslöt** att bifalla motionen i sin helhet.

§30 Motion: En sadel  
räcker inte

Hanna Lindwall, Povel Larsson, och Anton Göransson presenterade motionen.

Oskar Rydh frågade vad det är för skillnad på cyklarna. Tandemgeneralerna svarade att det bara är antalet växlar.

Lars Gustafsson undrade om priset för en begagnad cykel. Tandemgeneralerna svarade att det varierar men runt 10.000 kr.

Henrik Olsson frågade hur generalerna ser på att köpa in stöd-hjul. De svarade att de har inte tänkt på det.

David Larsson frågade var vi ska förvara den. EKEA blev svaret.

Martin Johansson presenterade styrelsen svar.

Mötet diskuterade.



- Mötet **beslöt** att bifalla styrelsens svar på motionen.
- Sonja Kenari lämnade lokalen.
- Lia Karida lämnade lokalen.
- §31 Motion: Man måste synas i trafiken Hanna Lindwall, Povel Larsson, och Anton Göransson presenterade motionen.
- Martin Johansson presenterade styrelsens svar.
- Carl Nilsson Nyman frågade varför styrelsen inte bestämt detta själva i och med så lågt belopp. Sara Lindgren svarade att p.g.a. ansträngd budget så ville hon ta det på sektionmötet.
- Mötet **beslöt** att bifalla motionen i sin helhet.
- §32 Motion: Dubbel belöning Martin Johansson kom in i lokalen.
- Mötet **beslöt** att behandla den här punkten efter §29.
- Mattias Eklund presenterade motionen.
- Lars Gustafsson frågade om medaljer kan plockas ut retroaktivt. Carl Nilsson Nyman svarade att det kan göras i mån av lager.
- Martin Johansson presenterade styrelsens svar.
- Mötet diskuterade.
- Mötet **beslöt** att bifalla motionen i sin helhet.
- Mötet ajournerades kl 19:15 fram till 19:50.
- §32.1 Motion: Pengar till märken Mötet **beslöt** att hoppa hit från §31.
- Sara Lindgren presenterade motionen. Jashar Vahid frågade hur detta brukar fungera. Sara Lindgren svarade att det inte är vanligt att så många märken tar slut samtidigt.
- Ludvig Eriksson yrkade på att stryka motionen då det handlar om lagervärde.
- Mötet diskuterade.
- Motionären drog tillbaka motionen innan beslut då mötet hade kommit fram till att det är underförstått att det ska köpas in ändå.



- §33 Val enligt stadgar och reglemente Mötet **beslöt** att ge styrelsekandidaterna 10 minuters presentation och 10 minuter för utfrågning samt att ge 7 minuters presentation och 5 minuters utfrågning för övriga poster.

#### **Vice ordförande**

Valberedningens presenterade Rasha El-manzalawy som sitt förslag.

Rasha El-manzalawy presenterade sig och frågades ut över Skype då hon ej kunde fysiskt närvara på mötet.

Rasha El-manzalawy kopplades bort från skype.

Mötet **beslöt** att välja Rasha El-manzalawy till Vice Ordförande.

#### **Studierådsordförande**

Valberedningen presenterade Oscar Sigurdsson som sitt förslag.

Oscar Sigurdsson presenterade sig och frågades ut.

Oscar Sigurdsson lämnade lokalen.

Mötet **beslöt** att välja Oscar Sigurdsson till Studierådsordförande.

Oscar Sigurdsson kom in i lokalen

#### **Näringslivsansvarig**

Valberedningens förslag är vakant.

Ingen kandiderade.

Mötet **beslöt** att vakantsätta posten.

#### **Källarmästare**

Valberedningen presenterade Lasse Heeman som sitt förslag.

Martin Bergman kandiderade till posten.

Martin Bergman lämnade lokalen.

Lasse Heeman presenterade sig och frågades ut.



Lasse Heeman lämnade lokalen.

Martin Bergman kom in i lokalen.

Martin Bergman presenterade sig och frågades ut.

Martin Bergman lämnade lokalen.

Mötet **beslöt** att välja Lasse Heeman till Källarmästare.

Lasse Heeman och Martin Bergman kom in i lokalen.

### **Programmästare**

Valberedningen presenterade Rasmus Göransson som sitt förslag.

Ludvig Åkesson kandiderade till posten.

Ludvig Åkesson lämnade lokalen.

Rasmus Göransson presenterade sig och frågades ut.

Rasmus Göransson lämnade lokalen.

Ludvig Åkesson kom in i lokalen.

Ludvig Åkesson presenterade sig och frågades ut.

Ludvig Åkesson lämnade lokalen.

Mötet **beslöt** att välja Ludvig Åkesson till Programmästare.

Rasmus Göransson och Ludvig Åkesson kom in i lokalen.

Therese Magnusson lämnade lokalen

Joel Klint lämnade lokalen

Elin Sakurai lämnade lokalen

Simon Gustafsson lämnade lokalen

Elin Hanstorp lämnade lokalen.

David Larsson läste upp återstående icke-styrelseposter.

Mötet **beslöt** att valet av Vice Näringslivsansvarig, Vice Källarmästare, Vice Programmästare, Teknikfokusansvarig, Valnäm-



desrepresentant TLTH, och Medlem i Projektgruppen för Teknikfokus ska delegeras ner till styrelsen.

#### **Valberedningens ordförande**

Carl Nilsson Nyman nominerade Mattias Eklund. Han godtog nomineringen.

Mattias Eklund presenterade sig och frågades ut.

Mattias Eklund lämnade lokalen.

Mötet **beslöt** att välja Mattias Eklund till valberedningens ordförande.

Mattias Eklund kom in i lokalen.

#### **Valberedningsrepresentanter**

Carl Nilsson Nyman, Henrik Olsson, och Ossian Gewert kandiderade.

De presenterade sig och frågades ut.

Kandidaterna lämnade lokalen.

Alexander Arcombe lämnade lokalen.

Mötet **beslöt** att välja in kandidaterna i klump.

Kandidaterna kom in i lokalen.

#### **Sångarstridsförman**

Martin Bergman och Axel Isberg nominerade varandra. De godtog sina nomineringar.

De presenterade sig och frågades ut.

Kandidaterna lämnade lokalen.

Mötet **beslöt** att välja in kandidaterna i klump.

Kandidaterna kom in i lokalen.

#### **Jubileumsgeneral**

Carl Nilsson Nyman och Mattias Eklund kandiderade.



De presenterade sig och frågades ut.

Kandidaterna lämnade lokalen.

Mötet **beslöt** att välja in kandidaterna i klump.

Kandidaterna kom in i lokalen.

§34 Övrigt Nicolas Salas bad talmannen David Larsson att dra en fräckis.  
David Larsson svarade att alla redan hört den.

§35 TFMA Talman David Larsson förklarade mötet avslutat kl 01:33.

Mötessekreterare

Talman

Justeras

Justeras

Robin Timan  
Propagandamästare, tillika Sekreterare

David Larsson

Martin Johansson  
Ordförande

Lars Gustafsson